
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 22. januar 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 226 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra May-Britt Kattrup (LA). 

 

Spørgsmål nr. 226:  
”Kan ministeren oplyse, om der er sket en ændring af medicinalindustriens indtjening 
på salg af hovedpinepiller, f.eks. om øget stykpris for hovedpinepiller giver en mer-
indtjening, efter at hovedpinepiller i større pakninger er gjort receptpligtige?” 

 

Svar: 

Ministeriet har ikke har oplysninger om medicinalindustriens indtjening på salg af 

specifikke lægemidler, hvorfor der ikke kan oplyses nærmere herom. 
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